
                

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ: 1. Υπουργό Εσωτερικών, κ. Θοδωρή Λιβάνιο 

2. Υπουργό Υγείας, κ. Σπυρίδωνα – Άδωνι Γεωργιάδη 

3. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών, κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

4. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κ. Θεόδωρο Σκυλακάκη 

  

Θέμα: «Ακατάλληλο προς πόση το νερό στη Σταμάτα του Δήμου Διονύσου». 

  

Ο Δήμος Διονύσου ενημέρωσε προχθές τους κατοίκους της κοινότητας της Σταμάτας, 

πως στο πλαίσιο τακτικών ελέγχων της ποιότητας του νερού, εντοπίστηκε 

υπερχλωρίωση στη δεξαμενή ύδρευσης και συνεπώς μέχρι την αποκατάσταση του 

προβλήματος, το νερό δεν είναι κατάλληλο για κατανάλωση, μαγείρεμα ή άλλες 

οικιακές χρήσεις. Για το λόγο αυτό, ο Δήμος συστήνει στους κατοίκους όπως 

προμηθευτούν εμφιαλωμένα νερά, προκειμένου να εξυπηρετήσουν τις ανάγκες τους. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Το πρόβλημα στην καταλληλότητα του νερού αφορά μόνο στο δίκτυο της 

Σταμάτας ή επηρεάζονται και άλλες περιοχές του Δήμου Διονύσου; 

2. Κάθε πότε ελέγχονται οι δεξαμενές ύδρευσης που βρίσκονται στα όρια του 

Δήμου; Πότε ελέγχθηκε η δεξαμενή της Σταμάτας για τελευταία φορά, πριν 

ακόμα παρουσιαστεί το πρόβλημα της υπερχλωρίωσης; Υπήρχαν κάποιες 

ενδείξεις προκειμένου να πραγματοποιηθεί έλεγχος στη συγκεκριμένη δεξαμενή ή 

έγινε τυχαία; Γνωρίζετε εάν υπήρξαν παράπονα από τους κατοίκους της Σταμάτας 

αναφορικά με τη γεύση, την υφή ή την οσμή του νερού; 
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3. Τίθεται ζήτημα για τη δημόσια υγεία των κατοίκων της Σταμάτας από την 

ενδεχόμενη κατανάλωση (υπέρ)χλωριωμένου ύδατος, μέχρι να εντοπιστεί και να 

απαγορευτεί η κατανάλωση  του; 

4. Πότε εκτιμάτε ότι θα αποκατασταθεί πλήρως το πρόβλημα; 

5. Υπάρχει περίπτωση να προσφερθούν δωρεάν εμφιαλωμένα νερά από τις 

υπηρεσίες του Δήμου, εάν πρόκειται για ευάλωτους πολίτες που δεν μπορούν να 

αγοράσουν ή να μετακινηθούν; Θα μεριμνήσετε να προμηθεύσετε τις σχολικές 

μονάδες και τις δημόσιες υπηρεσίες και ιδρύματα της κοινότητας της Σταμάτας; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αθανάσιος Χαλκιάς 

Α’ Αθηνών 

 

 




